
 
 
ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL ÒRDINARIA DE L’AMPA CEIP CANIGO 
 
 
Identificació de la sessió: 
 
Núm. 01/2018 
Data:  12 de novembre  de 2018 
Horari: de 16:45 a 18:30 h 
Lloc: Sala de reunions 
 
Assistència: 
Núria Domingo, presidenta 
Belén Sánchez, tresorera 
Beatriz Garcés, secretària 
Eva Molina, vocal 
Eli Arias, vocal 
Emma Fontova, vocal 
Bingia Barreto, vocal 
 
A més, hi han assistit un nombre total de 16 socis i/o sòcies 
 
 
Ordre del dia: 
 

1- Lectura i aprovació de l’acta anterior 

 

Es llegeix l’acta de la reunió de l’any passat. En arribar al punt on s’esmenta a les noves                  

persones que es van incorporar com a vocals l’any passat a la Junta de l’AMPA es fa notar                  

que dues d’aquestes 4 persones, la Laura Fernández i la Clara Alba Mansilla van abandonar               

la junta a mig curs per raons personals. 

 

2- Presentació del balanç del curs 2017/2018 

 

Respecte al balanç s’explica que enguany s’han tingut més despeses que ingressos.  

Els ingressos vénen donats bàsicament per la quota de soci (40€). El curs passat es van  
associar a l’AMPA 108 famílies. 
 
Les subvencions de l’Ajuntament es destinen al projecte de Biblioteca en horari extraescolar  
al pati. Enguany s’han obtingut 3.518€. 
 
Les despeses més elevades corresponen al cost del sou de la secretària de l’associació i a  



monitora de biblioteca. 
 

3- Pressupost del curs 2018/2019 

 

El pressupost és bastant similar al de l’any passat. Els ingressos vénen bàsicament de les               

quotes de soci, que enguany son 101 famílies de les 300 i escaig que formen part de l’escola. 

 

Les subvencions que es demanen a l’Ajuntament són per cobrir el projecte de la comissió de                

Biblioteca i el projecte de la comissió de Pati. 

 

Les despeses més importants que tenim, però que considerem imprescindibles, és el            

contracte de la Montse Vilà, administrativa de l’associació i de la Sònia Dallà, encarregada              

de la biblioteca en horari extraescolar. 

 

Els seus contractes i la manca d’ingressos ens porten a perdre uns 2000€ l’any dels comptes                

de l’associació. 

 

S’haurien de buscar vies per augmentar els ingressos o reduir les despeses sense que afectin               

als serveis que oferim. 

  

4- Memòria d’activitats del curs 2017/2018 

 

Expliquem les accions més destacades del curs passat. Es presenta un recull de dades dels               

darrers 4 anys on es veu com està descendint el nombre de famílies associades i el nombre                 

de famílies que participen de les activitats extraescolars. 

 

Es destaca la presentació de una proposta per arranjar les pistes de bàsquet als              

pressupostos participatius que va organitzar l’Ajuntament i que va ser acceptada però no va              

aconseguir finançament.  

 

Es parla de les accions dutes a terme per cada comissió: 

 

Biblioteca: projecte hora del conte, compra de novetats, col·laboració amb el programa            

Memôria de Peix... 

Fem Canigó: objectius, taller de mandales... 

Festes: Halloween, Comparsa, Caramel, Diada de l’Esport... 

Camins Escolars: millorar la seguretat dels accessos a l’escola, sensibilitzar a les famílies             

(taules informatives, col·laboració amb la plataforma…) 

Menjador: enquesta famílies,  valoració empreses, procés de renovació concessió  

Extraescolars: enquesta valoració, contractació Montse Vilà com a coordinadora 

Pati (mixta): pati petit, muntanyetes, caixes niu, camí de rodes i altres millores 

 



5- Convocatòria d’Eleccions Nova Junta Directiva 

 

La junta directiva de l’AMPA del Canigó, segons els nostres estatus s’ha de renovar cada dos                

anys. Enguany, 6 dels 7 membres de l’actual junta han decidit no continuar formant part de                

la mateixa. Per tant, s’obre el període per presentar candidatures per formar una nova junta               

directiva. 

 

Per formar la junta directiva calen mínim tres persones que ocupin els càrrecs principals: 

 

- President/a 

- Secretari/ària 

- Tresorer/a 

 

La feina de l’AMPA es realitza en comissions de treball. Els vocals d’aquestes comissions han               

de ser socis de l’AMPA. 

 

Es proposa realitzar una assemblea extraordinària per dilluns 26 de novembre a les 16:45h              

per constituir la nova junta.  

  

6- Canvi de nom de l’associació.  AMPA →→AFA. Votació 

 

Tal i com estan fent moltes escoles es planteja un canvi de nom a l’associació. Passar de                 

AMPA (Associació de Mares i Pares de l’Alumnes) a AFA (Associació de Famílies d’Alumnes). 

 

El concepte de família ha anat evolucionant amb el temps i, rere d’aquesta evolució, ha               

canviat la societat, per tant, considerem adient fer aquest canvi de nom.  

 

Es proposa votació a mà alçada.  

 

A favor: 16 vots 

Abstencions: 7 

 

Per majoria simple s’aprova el canvi. Cal presentar una modificació dels estatuts al             

Departament de Justícia per fer vàlid el canvi. 

 

7- Presentació dels projectes del curs 2018/2019 

 

Gràcies a la Monte Vilà hem aconseguit nous avantatges pels socis: 

 

➔ 5% de descompte directe a la Llibreria La Mulassa 

➔ 5% de descompte directe a la papereria Alfil.Bea 

 



Amb el canvi de junta no s’han treballat gaires projectes per aquest curs. Es comenten les                

novetats d’algunes comissions. 

 

Extraescolars: seguim amb Esportxtothom. Es redueix l’oferta, dificultats per obrir grups per            

manca d’alumnes. S’ofereix una nova extraescolar al migdia Xperimenta de Tecnolab. 

Biblioteca: seguim amb l’hora del conte mensual, falten voluntaris. Seguim amb la            

col·laboració amb el programa Memôria de Peix i les compres de novetats a La Mulassa. 

Fem Canigó: festa de la tardor per presentar l’associació que es va cancel·lar. Col·laboració              

amb el projecte Compartim. 

Pati: tarima al bosquet, millora de les muntanyetes. Col·laboració de les famílies per millorar              

el porxo, fer decoracions i altres feines. 

Camins Escolars: seguir intentant millorar la seguretat dels accessos a l’escola i sensibilitzar             

les famílies. 

 

8- Torn obert de paraules 

Hi ha famílies interessades en formar part de la nova junta. Una mare s’ofereix com a                

tresorera. 

Altres famílies es volen informar millor i conèixer les implicacions de formar part de la nova                

junta directiva de l’AMPA 

Torna a sortir al debat el tema de la comissió de menjador i el procés que es va fer l’any                    

passat. Es debat sobre el paper de la comissió de menjador del Consell Escolar i la formada                 

per l’AMPA i la manera com aquestes dues comissions poden treballar conjuntament a             

partir d’ara. 

Es debat sobre el procediment seguit i el malestar que va generer en algunes famílies pel                

resultat.  

Una mare de p3 es mostra interessada en participar en la nova comissió de menjador i                

començar de 0. 

A principi de curs, l’Anna Punyet, representant de l’AMPA al Consell Escolar Municipal de              

Vilanova i la Geltrú va presentar la seva renúncia. 

L’Anna Farrés es mostra disposada a ser la representant de l’AMPA però esperem a la               

formació de la nova junta directiva de l’AMPA per prendre la decisió en ferm. Se li enviarà                 

per correu tota la informació disponible sobre aquest òrgan de consulta. 

S’emplaça a les famílies presents a presentar la seva candidatura per la junta directiva.  

 

http://www.imet.cat/index.php?page=consell-escolar-municipal-2

